
Z Á P I S N I C A 

 

z rokovaní Predsedníctva EUNIS Slovensko  

 

Termín konania:    30. 9. 2019  

 

Prítomní členovia Predsedníctva EUNIS-SK:  RNDr. Darina Tóthová, PhD.,          

Ing. Jozef Koricina, doc. Ing. Milan Šujanský a Ing. Jozef Kšiňan; Ing. Pisarský 

videokonferenčne. 

 

A. Zasadnutie Predsedníctva združenia 

 

 Miesto konania: Reštaurácia Siemens, Stromová 9 

 

 Program:  1.  Príprava na stretnutie s generálnym riaditeľom sekcie informatiky  

 a správy rezortných dát 

    2.  Pracovná skupina Informačná bezpečnosť: Prekonzultovanie návrhov p. 

  Sokola 

  3.  Stav príprav konferencie UNINFOS 2019 

  4.  Príprava Panelovej diskusie v rámci konferencie UNINFOS 2019 

 

1.  Na stretnutí si zúčastnení pripomenuli hlavné témy, ktoré boli riešené na 

poslednom stretnutí na MŠVVaŠ SR a ktoré budú aj predmetom následného 

rokovania v sekcii informatiky a správy rezortných dát. 

2.  RNDr. Tothová oboznámila prítomných s komunikáciou s p. Sokolom, ktorý 

viedol pracovnú skupinu informačná bezpečnosť. V dôsledku množstva povinností 

sa p. Sokol vzdal vedenia prac. skupiny, svoju náhradu zatiaľ neriešil, ale navrhol 

spoluprácu v nasledovných bodoch: 

1)  urobiť prieskum informačnej bezpečnosti na VŠ – pomoc s tvorbou otázok 

a vyhodnotením, 

2)  zorganizovať workshop pre administrátorov VŠ (napr. dvojdňový workshop 

v priebehu januára 2020) – sadu jednotlivých workshopov k IB a analýze rizík, 

nástrojov na monitorovanie, rýchlych bezpečnostných opatrení, ako riešiť 

bezpečnostné incidenty, základy analýzy malvéru, základy forenznej analýzy. 

Išlo by o technické workshopy. Ponúkol obsah a aj lektorov, priestory.  

  Predsedníctvo návrhy p. Sokola prijalo, budú tlmočené na zasadnutí Výkonného 

 výboru združenia, ako i na Valnom zhromaždení združenia. 

3.  Prípravy na konferenciu UNINFOS 2019 prebiehajú v rámci plánu Organizačného 

výboru, boli vytvorené distribučné zoznamy pre členov výborov na priebežnú 

komunikáciu. K 30. 9. 2019 je prihlásených iba 5 príspevkov s vystúpeniami. 

4.  Účasť v Panelovej diskusii Univerzita budúcnosti prisľúbili: RNDr. Baláž, gen. 

riaditeľ sekcie informatiky a rezortných dát, prof. Horváth, doc. Olejár, prof. 

Vozár, rektor UKF, prof. Matiaško, prorektor Žilinskej univerzity v Žiline. Na 

výzvu neodpovedal p. Jurkovič, gen. riad. sekcie vysokých škôl. Bude opätovne 

oslovený, ako aj prof. Turňa, gen. riaditeľ CVTI SR a gen. riaditelia Úradu 

podpredsedu vlády pre investície a informatizáciu a p. Bača (SAP Sofia).  
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B. Stretnutie s generálnym riaditeľom sekcie informatiky a správy rezortných dát 

MŠVVaŠ SR RNDr. Branislavom Balážom 

 

Miesto konania: sekcia  informatiky MŠVVŠ SR Bratislava 

 

Témy a priebeh rokovania 

 

1) Plnenie zámerov z posledného rokovania: 

a) Podpora prevádzky IKT na univerzitách. Generálny riaditeľ sekcie 

informatiky konštatoval, že po rokovaniach so sekciou VŠ je otvorenie 

systémovej podpory IKT na VŠ prostredníctvom účelového viazania v rámci 

dotácie podmienené súhlasom Slovenskej rektorskej konferencie; 

b) Rozvojové projekty z prostriedkov MŠVVaŠ SR. Vyhlasovanie  

projektových výziev na rozvojové projekty pre VŠ súvisiace s modernizáciou 

a integráciou univerzitných IS má v kompetencii sekcia VŠ, ktorá ich rieši 

bez konzultácie so sekciou informatiky; 

c) Postavenie informatikov na VŠ. V rámci novely zákona boli v niektorých 

platových triedach znížené kvalifikačné požiadavky na výkon činností 

informatikov, čím je možné vyššie ohodnotiť niektorých zamestnancov 

centier IKT so stredoškolským vzdelaním; 

2) Informácie generálneho riaditeľa sekcie informatiky MŠVVŠ SR 

a) Výber dodávateľa na podporu a modernizáciu SAP-SOFIA. V rámci 

aktuálne prebiehajúceho verejného obstarávania sa požaduje prechod na novú 

platformu SAP-Hana a analýza využitia modulov na riadenie pedagogickej 

a študijnej agendy na VŠ; 

b) Rokovanie s Úradom podpredsedu vlády pre investície a informatizáciu. 
V rámci Operačného programu Integrovaná infraštruktúra je možné riešiť 

kybernetickú bezpečnosť a jej implementáciu v rámci všetkých organizácií 

a škôl riadených rezortom.  

c) Integrácia s ÚPVS. Situácia o spôsobe pripojenia škôl a verejných inštitúcií 

k informačným systémom a registrom dostupným na ÚPVS nie je presne 

metodicky upravená, nakoľko tieto inštitúcie nie sú súčasťou siete Govnet. 

Očakáva sa rokovanie o akceptácii siete SANET na účely bezpečného 

prístupu k službám a systémom na ÚPVS a v štátnom cloude. 

d) Možnosť vytvoriť Akademický cloud. Súčasné výzvy v OP Integrovaná 

infraštruktúra otvárajú možnosť vytvoriť vo vládnom cloude pilotný 

Akademický cloud, ktorý by poskytoval hardvérovú a systémovú 

infraštruktúru pre spoločné informačné systémy univerzít. V rámci migrácie 

je možné dostať finančné prostriedky na vytvorenie komunikačnej 

infraštruktúry, potrebný komunikačný softvér a na personálne náklady 

migračného tímu. Po uplynutí projektu prechádza podpora a údržba hardvéru 

a systémového softvéru do správy vládneho cloudu, administrácia aplikácií 

a podpora používateľov zostane v kompetencii univerzít. 
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3)  Pozvanie generálneho riaditeľa sekcie informatiky na UNINFOS 2019 

 Na konferencii UNINFOS 2019 sa uskutoční panelová diskusia na tému 

 „Univerzita budúcnosti“. Prezidentka združenia pozvala zástupcov sekcie 

 informatiky na stretnutie so zástupcami slovenských VŠ, aby diskutovali 

 o nových výzvach a možnostiach pre efektívne vzdelávanie. 

 

C. Stretnutie s predsedom Klubu riaditeľov Centier IKT Mgr. Petrom Kopáčom 

 

Miesto konania: Fakulta matematiky, fyziky a informatiky UK v Bratislave 

Pripojený prostredníctvom konferenčného hovoru: Ing. Vladimír Pisarský 

Témy a priebeh rokovania 

1)  Ponuka pre členov Klubu riaditeľov Centier IKT delegovať do orgánov združenia 

EUNIS-SK svojich členov. Predseda Klubu riaditeľov Centier IKT vylúčil 

možnosť kandidovať do čelných funkcií EUNIS-SK (prezident / viceprezident) 

člena Predsedníctva klubu. V diskusii sa prítomní zhodli na potrebe osloviť 

s ponukou kandidatúry na vrcholovú funkciu niektorého z aktívnych alebo 

bývalých členov VV EUNIS-SK z radov pedagógov alebo výskumných 

zamestnancov.  

2)  Spolupráca klubu a EUNIS-SK. Všetci prítomní sa zhodli na potrebe obnovenia 

niektorých pracovných skupín a ich úzkej spolupráci v oblastiach: 

a) Preukazy študentov  

b) GDPR 

c) Národná federácia identít  

 

 

 

V Trnave, dňa 9.10.2019 

 

Zapísal: Ing. Jozef Koricina 

 

Schválil:  RNDr. Darina Tóthová, PhD., prezidentka združenia EUNIS Slovensko 


